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Skolebestyrelsesmøde d. 07-10-2020 Kl 19.00 – 20.00.  
Mødet holdes i 6.kl.’s lokale og begrænses til 1 time – Corona-restriktion 

Sprit hænder når du kommer og går. 
Fraværende: Sarah, Marianne, Annette 

  

Emner til evt. bedes oplyst inden mødets start.  

  

 

1. Nyt fra skolen  
Sagsfremstilling:  
Skolens leder orienterer om skolen siden sidst, herunder personalenyt.  

  

Sagsbehandling:  
Orientering  

 

Referat/beslutning:  

 Sanne er stoppet - Simone er startet 

 Ulla har været til læringssamtale med skolechef og leder af Vidensby Sønderborg. 

Omdrejningspunktet for samtalen er skolens læringsvejledere og deres arbejde / fokuspunkter. Ud 

over læsning / faglig læsning i fagene, så vil der også være fokus på tosprogede elever og deres læring. 

 Fortsat fokus på retningslinjer i forhold til Corona. 

 Nyt låsesystem får tilknyttet alarmsystem. 

 Der skal males i ferien 

 Der bliver etableret en dør mellem guld og sølv – elevmillionen 

 Reservedel til rutsjebane er indkøbt, så den kan komme i brug igen. 

 Samtaler i uge 44. 

 Bag for en sag i 5.kl. – succes. 

 

2. Nyt fra SFO/Klub  
Sagsfremstilling:  
SFO-leder orienterer om nyt fra SFO og klub siden sidst.  
 

Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning:  

 Ingen børn i efterårsferien 

 Brug af materialer i SFO i forhold til Coronarestriktioner. 

 

3. Nyt fra formanden  
Sagsfremstilling:  
Bestyrelsesformanden orienterer om nyt siden sidst. 

  

Sagsbehandling:  
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Orientering  

  

Referat/beslutning: 

 Intet nyt siden sidst. 

 
 

4. Retningslinjer for lommepenge på ture ud af huset 

Sagsfremstilling:  
Der ønskes en drøftelse og beslutning i bestyrelsen omkring lommepenge, når klasserne tager på ture i 

forbindelse med undervisningen. 

 
Sagsbehandling:  
 
Beslutning 

 

Referat/beslutning:  

 Bestyrelsen beslutter, at personalet drøfter spørgsmålet i forhold til formål og beløb. 

 
 

5. Trafikken gennem Rinkenæs – kan vi gøre noget? 

Sagsfremstilling:  
Der er jævnligt trafikkontrol igennem Rinkenæs, og der er mange, der kører stærkt – alt for stærkt. 

Bør bestyrelsen træde i karakter og gøre noget for vores elevers sikkerhed ved hovedvejen? 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Ulla Kontakter Borgerforeningen for et samarbejde. Desuden kontaktes Aase Nygaard, formand for 

Teknik og Miljø. 

 
6. Affaldshåndtering på skolen 

Sagsfremstilling:  
De nye regler og retningslinjer omkring affaldshåndtering er trådt i kraft – også på skolen. Kort orientering 

om status på skolens måde at håndtere det på. 

 
Sagsbehandling:  
 
Orientering 

 

Referat/beslutning:  

 Drøftet. 

 
7. Nyt årshjul for visitation til specialtilbud 

Sagsfremstilling:  
Der er kommet et nyt årshjul for visitation til specialklasser og skole. 

 
Sagsbehandling:  
 
Orientering 

 

Referat/beslutning:  

 Optag ved hovedvisitation. Desuden løbende optag 4 gange om året efter de store ferier. 

 
8. Punkter til næste møde. 

Branding. 
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Næste møder: 

10.november 

8.december 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Ulla Brommann 

 


